

Standard Bid Documents  
Supplying of Commodities

وثائق العطاء القياسية  
تجهيز السلع

<p><b>Preface</b></p> <p>(Standard bid documents to supply commodities in a general competitive manner) was prepared for projects financed by the federal budget of the Republic of Iraq.</p> <p>These documents assume no occurrence of pre-qualification to the bidders before the invitation to bid.</p>	<p><b>المقدمة</b></p> <p>لقد تم اعداد (وثائق العطاء القياسية لتجهيز السلع بأسلوب تنافسي عام) للمشاريع الممولة من الموازنة الاتحادية لجمهورية العراق.</p> <p>تفترض هذه الوثائق عدم حدوث أي تأهيل مسبق لمقدمي العطاءات قبل طرح العطاء.</p>
<p><b>Standard Bid Documents</b> <b>Issued on Ministry of Industrial &amp; Minerals</b> <b>/ UR STATE COMPANY</b></p> <p><b>To supply the Commodities</b> <b>General Competitive Bids:</b> <b>[Tender No.2/T/U/2023</b> <b>Advertised for (first time)</b></p> <p><b>Supply: (400 ton Copper rods 8 mm in the form of (four batches) according to our technical specifications.</b></p> <p>- Payment of financial dues shall be in ID by approval check in equivalent dollar in the date of Signing of the contract.</p>	<p><b>وثائق العطاء القياسية</b> <b>صادرة في: وزارة الصناعة والمعادن / شركة اور العامة</b></p> <p><b>تجهيز السلع</b> <b>العطاءات التنافسية العامة:</b> <b>المنافسة العامة رقم [٢٠٢٣/١/م/٢]</b> <b>(اعلان للمرة الاولى)</b></p> <p><b>تجهيز: ٤٠٠ طن قضبان نحاس ٨ ملم</b> <b>على شكل اربع دفعات حسب المواصفات الفنية المطلوبة الموضحة في جدول المواصفات الفنية.</b></p> <p>- طريقة الدفع يكون دفع المستحقات المالية نقدا بالدينار العراقي بموجب صك بما يعادل الدولار باعتماد نشرة البنك المركزي العراقي في يوم توقيع العقد.</p>
<p><b>The Project: [public tender No.2/T/U/2023</b> <b>on the operational budget for 2023</b> <b>Tab :1311 purchase of raw materials</b> <b>Contracting Party: [UR STATE COMPANY]</b> <b>Buyer: [UR STATE COMPANY]</b></p>	<p><b>المشروع: مناقصة عامة رقم [٢٠٢٣/١/م/٢] على الموازنة التشغيلية</b> <b>٢٠٢٣ التبويب: ١٣١١ شراء مواد اولية</b> <b>جهة التعاقد: [وزارة الصناعة والمعادن / شركة اور العامة]</b> <b>المشتري: [شركة اور العامة]</b></p>